

1/4/2014 Volume 6

一月份行事曆

- 1/04/14 上課
- 1/11/14 校際演講比賽
- 1/18/14 放假
- 1/25/14 期末考，獎勵券兌換

二月份行事曆

- 2/01/14 新年聯歡預演
- 2/08/14 新年聯歡會
- 2/15/14 放假
- 2/22/14 上課

校內活動

* 新年聯歡會
今年的新年聯歡會將在2/8舉辦，希望各位家長義工積極參與活動的籌備。特別是學前班~三年級及CSL班學生們的表演，需要時間準備和排練，大家費心了。讓我們一起除舊迎新，共渡一個快樂的新年 — 馬到成功！

* 年刊
在各位理事義工的努力下，2014年的年刊的編排正在順利進行中。各個班級的主頁是年刊的亮點，需要各位老師，義工家長分別協調安排。

美食攤位

- * 1/4: 劉太太台式小吃
- * 1/11: 鏝越便當 (每盒六元) & <待定>

2013兒測(CCCC)

學校已經從經文處收到了測試結果。我校有近九十名學生參加了萌芽級，成長級和茁壯級的考試，表現優良，幾乎全數通過了各級考試！

感謝各位同學，老師和家長的努力！

校際活動

CACA演講比賽(1/11/14)

(因下雪關係，校際演講比賽延期)

◆比賽時間 (Time): 1/11/2014, 星期六 10:00 AM 到 1:00 PM

◆比賽地點 (Place): 中部中文學校 (Mid-Jersey Chinese School)
Churchhill Junior High School, 18 Norton Ave,
East Brunswick, NJ 08816

社區活動

* 2014兒測(CCCC)開始報名，團體報名費用為每人30元。有興趣的學生和家長，請於1/11之前和任課老師報名。

* 國立臺灣師範大學2014年驚艷臺灣「華語遊學團」及「文化觀摩團」開始受理報名。以「驚艷臺灣」為活動宗旨，用生動實用的華語教學與多元豐富的文化景點探索，帶給海外華裔青少年不一樣的臺灣經驗！採網路方式報名，詳情請參閱隨附新聞稿。

1/4/2014 Volume 6

January

- 1/04/14 School Day
- 1/11/14 CACA Speech Contest
- 1/18/14 No School (MLK Day)
- 1/25/14 Final Exam, Coupon Day

February

- 2/01/14 New Year Celebration Rehearsal
- 2/08/14 Chinese New Year Celebration
- 2/15/14 No School (Presidents Day)
- 2/22/14 School Day

School Activities

* Chinese New Year Celebration

The New Year Celebration will be held on 2/8. We encourage the active participation in the event preparation by the parents and volunteers. The student performances of classes from Pre-K to 3rd Grade and CSLs will require extensive coordination and rehearsals. Thank you all in advance for your involvement. Let's put together a wonderful event to bring in a prosperous new year!

* Year Book

The compilation of the 2014 Year Book is progressing well with the collective efforts of school staff and volunteers. The individual class pages are the highlight of the year book and we look forward to the participation of parent volunteers under the guidance of the teachers.

2013 Children's Chinese Competency Certification (CCCC)

We received the test results for the 2013 certification program. There were around 90 students from ECS who took part in the tests at three levels: Sprouting (Basic), Seedling (Intermediate) and Blossoming (Advanced). Almost all of them passed the tests. Well done and congratulations! We thank the students, parents and teachers for their great effort!

Inter-School Activities

CACA Speech Contest

(Due to the inclement weather, the contest was postponed to 1/11/2014)

- ◆ Time: 1/11/2014, Sat 10:00 AM to 1:00 PM
- ◆ Place: Mid-Jersey Chinese School)

Churchhill Junior High School, 18 Norton Ave, East Brunswick, NJ 08816

Please go and cheer for ECS!

Community Activities

* 2014 CCCC program is open for registration. Interested students and parents will need to register with their teachers by 1/11/2014. The registration fee is \$30.

* National Taiwan Normal University's 2014 summer camp programs are open for registration. A unique language and cultural experience in Taiwan. For details refer to the news release attached.

Food Vendors

* Assorted food provided by local restaurant will be available at ECS ◦